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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal) 

Subtitel Besluitvorming voorjaarsstukken 

Datum 11-07-2022 

Tijd 19:30 - 22:30 

Locatie SH Raadzaal 

Voorzitter Peter Snijders 

Aanwezigen Koen van Baal, Monique Bakker, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Joey  

Boon, Regien  Courtz, Jeroen Doornbos, Marco van Driel, Jolien Elshof-

Rook, Cankut  Ercan, Brammert Geerling, Eibert  Geerts, Laura van de 

Giessen, Asia  Gołuńska, Marieke  Herweijer, Selma Hoekstra, Annemee 

van de Klundert, Luna  Koops, Margriet Leest, Debbie  Mathijsen, Jan 

Nabers, Klariska ten Napel, Mariëlle Numan, Mark Oldengarm, Mart Oude 

Egbrink, Theo  Peenstra, Patrick Pelman, Jacob Raap, Anja Roelfs, 

Suzanne de Sevren Jacquet , Annemarie  Spruijt, Mathilde van der Veen, 

Marloes  Visser, Waldemar  Wessels, Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezigen Wietse de Boer, Sylvia Bruggenkamp en Alida Renkema 

 

  

1 

 

Mededelingen 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. 

Hij meldt dat bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw 

Bruggenkamp, mevrouw Renkema en de heer De Boer. 

 
Er zijn vier insprekers. 
De heer De Kok spreekt in namens VAK Z over de nieuw op te tuigen structuur 
van museum De Fundatie 
Mevrouw De Vries spreekt in namens het Zwols vrouwenplatform over het 
opgestelde manifest ‘Meer vrouw in de stad’. 
De heer Ten Klooster spreekt in namens 75 omwonenden van het 
voorzieningenterrein Milligerplas over geplande voorzieningen aldaar en 
eventuele hoogbouw. 
Mevrouw Lange spreekt in namens de bewonerscommissie Collectief 
Holtenbroek over de renovatiewerkzaamheden van DeltaWonen in het sociale 
huurcomplex in Holtenbroek. 
  

2 

 

Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3 

 

Bekrachtiging geheimhouding 

Er liggen geen documenten met geheime status ter bekrachtiging van de 

geheimhouding voor. 

 

4 

 

Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 

De heer Van Baal stelt namens de fractie van de SP vragen over de sluiting 

van huisartsenpraktijk Holtenbroek Dokters per 1 juli jl. 

Wethouder De Jong geeft in reactie aan dat ook het college werd verrast door 
de sluiting. De sluiting zorgt voor een zorgelijke situatie, met grote gevolgen 
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voor inwoners. De wethouder stelt dat er direct diverse spoedoverleggen zijn 
belegd. Alle patiënten zijn intussen ondergebracht bij vijf artsen in de buurt, 
mede door bemiddeling van de zorgverzekeraar. In meer algemene zin is de 
situatie zorgelijk te noemen. Er zijn veel signalen van een huisartsentekort en 
het wordt een grote uitdaging voldoende huisartsen zich in Zwolle te laten 
vestigen. De wethouder geeft aan dat de mogelijkheden van de gemeente in dit 
verband beperkt zijn, maar stelt zich er binnen die grenzen voor in te spannen. 
Het huisartsentekort is op diverse plekken onderwerp van gesprek. Ook is er 
een gesprek gepland met Medrie en de zorgverzekeraar. Met het ministerie is 
vooralsnog geen contact gelegd, omdat de kwestie vooralsnog primair wordt 
gezien als een regionale opgave. 
De heer Van Baal stelt aanvullende vragen. 
Wethouder De Jong antwoordt dat de nu gevonden oplossing naar haar 
inschatting op de lange termijn niet houdbaar is. Er moet worden gezorgd voor 
voldoende huisartsen. De druk op de huisartsen is groot, ook bij de opvang van 
vluchtelingen is dit problematisch gebleken. 
 
De heer Geerling stelt namens de fractie van de SP vragen over misstanden bij 
panden van een Zwolse huisjesmelker. 
Wethouder De Jong stelt in reactie dat ook voor het college situaties als 
beschreven in de vraagstelling, onacceptabel zijn. Doen dergelijke situaties 
zich voor, dan zal zeker worden opgetreden vanuit de taak te zorgen voor 
veiligheid en woonzekerheid. De wethouder zegt dat meldingen van dergelijke 
situaties echter niet zijn ontvangen op de diverse meldpunten die er daartoe 
zijn ingericht. Zij doet daarom een oproep aan bewoners om meldingen te 
doen. Na ontvangst van meldingen zal zeker worden gehandeld. 
Aanvullend worden vragen gesteld door de heer Geerling en de heer oude 
Egbrink. 
Wethouder De Jong antwoordt dat melding van misstanden moet worden 
gemaakt. Er wordt signaalgestuurd opgetreden. Op de plaats zelf zal een 
verzoek tot handhaving moeten worden gedaan. Er kan periodiek worden 
gecontroleerd, maar huurders moeten zelf melden. Dan kan handhaving 
plaatsvinden. 
 
De heer Geerling stelt namens de fracties van SP, PvdA en Swollwacht vragen 
over de problemen met de renovatie van woningen in Holtenbroek door 
woningbouwcorporatie DeltaWonen. 
Wethouder De Jong antwoordt dat uit de gesprekken die op ambtelijk niveau 
zijn gevoerd, het beeld naar voren is gekomen van serieuze klachten en zaken 
die voor verbetering vatbaar zijn. Gebleken is dat DeltaWonen de klachten 
herkent en erkent, maar ook dat er geen eenduidig beeld is. Er zijn ook 
tevreden bewoners. Het beeld is daarmee diffuus, hetgeen het lastig maakt 
positie in te nemen. Duidelijk is wel dat er sinds medio juni jl. stappen zijn gezet 
ter verbetering. De wethouder benadrukt dat het primair een zaak is tussen de 
bewoners en DeltaWonen. De zaak is nu voorgelegd aan de 
klachtencommissie. Dat lijkt haar het juiste adres. 
Aanvullend worden vragen gesteld door de heer Geerling, de heer oude 
Egbrink en mevrouw Bijleveld. 
In reactie stelt wethouder De Jong dat het college reeds een bemiddelende rol 
heeft genomen door in gesprek te gaan met de bewoners en contact te leggen 
over de zaak met DeltaWonen. Zij geeft aan dat met de bewoners is 
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afgesproken dat nieuwe klachten zouden worden gemeld. Tot dusver zijn geen 
meldingen ontvangen. Het college zal de vinger aan de pols houden. 
 
Mevrouw Wolthof stelt namens de fractie van de PvdA vragen over het 
uitblijven van het nieuwe participatiebeleid. 
Wethouder Schuttenbeld antwoordt dat in het belang van een breed draagvlak 
voor het beleid er voldoende tijd moet worden genomen om te reflecteren en te 
participeren. Er is vertraging ontstaan als gevolg van de coronasituatie. De 
wethouder benadrukt dat in dit proces zorgvuldigheid belangrijker is dan 
snelheid. Zij stelt dat het college ook de nieuwe raad heeft willen betrekken. 
Daartoe is begin juni jl. een sessie belegd, waarin de bijgestelde planning met 
de raad is gedeeld. Naar verwachting kan een conceptversie van het nieuwe 
participatiebeleid eind september of begin oktober aan de raad worden 
aangeboden. Besluitvorming door de raad is dan voorzien voor december a.s., 
nog voor de inwerkingtreding van de omgevingswet dus. 
Aanvullend stellen mevrouw Wolthof en de heer Willegers vragen. 
Wethouder Schuttenbeld geeft in reactie aan dat op het nieuwe beleid kan 
worden geanticipeerd zodra het in conceptvorm beschikbaar is. Zij zegt toe dat 
de raad nog in juli zal worden geïnformeerd over de huidige stand van zaken 
en planning, in relatie tot de in februari jl. vastgestelde tijdlijn. 
 

5 

 

Ingekomen stukken 

De heer Nabers dient namens de fracties van CDA, Swollwacht, D66, Volt, 

GroenLinks, VVD en ChristenUnie een verzoek in voor agendering van het 

onderwerp Verstedelijkingsstrategie voor technische briefing. Dit verzoek wordt 

raadsbreed gesteund. De agendacommissie wordt verzocht tot agendering van 

dit onderwerp over te gaan.   

De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde 
wijzen van afdoening. 
 

6 

 

Visie Nieuwe Veemarkt en Meeuwenlaan 

- Amendement 6-1, ‘Geef onze grond niet weg aan de markt’ van de 

fracties van SP en Volt wordt gesteund door de fracties van SP, PvdD 

en Volt. De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, PvdA, 

CDA en Swollwacht stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 

- Amendement 6-2, ‘Voldoende sociale huur’ van de fracties van SP en 

Volt wordt gesteund door de fracties van SP, PvdD en Volt. De fracties 

van ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, PvdA, CDA en Swollwacht 

stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 

Het voorstel wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, 

VVD, D66, PvdA, CDA, Swollwacht, PvdD en Volt. De fractie van de SP stemt 

tegen Het voorstel is aangenomen. 

 

7 

 

Startnotitie en kredietaanvraag Noorderkwartier 

- Motie 7-1 ‘Neem resultaten mee in ontwikkeling gebiedsvisie 

Noorderkwartier’ van de fracties van CDA en Volt wordt door de 

indieners ingetrokken na reactie van wethouder Schuttenbeld. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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8 

 

Gewijzigde subsidieverordeningen beschermd wonen (H28 ASV) 

- Amendement 8-1 ‘De raad aan zet’ van de fracties van VVD en 

Swollwacht wordt ingetrokken na reactie van wethouder De Jong. 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

9 

 

Benoeming burgerlid fractie D66 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

De voorzitter feliciteert mevrouw Brouwer met haar benoeming. 

 

10 

 

Voorjaarsstukken: moties en amendementen 

- Motie 10-1 ‘Strategische Investeringsagenda op orde’ van de fractie van 

de VVD wordt gesteund door de fracties van VVD en Swollwacht. De 

fracties van ChristenUnie, GroenLinks, D66, PvdA, CDA, SP, PvdD en 

Volt stemmen tegen. De motie is verworpen. 

- Motie 10-2 ‘Duurzaamheidsparagraaf in ieder beleidsvoorstel’ van de 

fracties van PvdD, ChristenUnie, D66, CDA, GroenLinks en PvdA wordt 

gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, D66, PvdA, 

CDA, Swollwacht, SP, PvdD en Volt. De fractie van de VVD stemt 

tegen. De motie is aangenomen. 

- Motie 10-3 ‘Minimumloon van €14 voor iedereen die (indirect) werkt 

voor de gemeente’ van de fracties van PvdA, SP, Swollwacht, PvdD, 

Volt en GroenLinks wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, 

GroenLinks, D66, PvdA, CDA, Swollwacht, SP, PvdD en Volt. De fractie 

van de VVD stemt tegen. De motie is aangenomen. 

- Motie 10-4 ‘De AOW doet ook mee…’ van de fracties van PvdA en SP 

wordt gesteund door de fracties van PvdA, Swollwacht, SP en PvdD. 

De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, VVD, D66, CDA en Volt 

stemmen tegen. De motie is verworpen. 

- Motie 10-5 ‘Jongeren sterk door Corona’ van de fracties van D66, 

ChristenUnie, CDA, Swollwacht, Volt, GroenLinks en PvdA wordt 

raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen. 

- Motie 10-6 ‘Informatiekloof mag niet leiden tot gezondheidskloof’ van de 

fracties van PvdA en Volt wordt aangehouden na reactie van wethouder 

Van Willigen. 

 

11 

 

Jaarstukken 2021 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

11.a 

 

Halfjaarrapportage Sociaal Domein: Hervormingsagenda 2e helft 2021 

De informatienota wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

12 

 

Beleidsrapportage (Berap) 2022-1 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

13 

 

Meerjaren Prognose Vastgoed (MPV) 2022 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
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14 

 

Voorjaarsmoment 2022 - moties en toezeggingen 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

15 

 

Handelingsperspectief extreme prijsstijgingen 2022 

Er wordt kort gedebatteerd over de voorliggende beslisnota. Wethouder 

Guldemond zegt toe dat rond de komende jaarwisseling de raad zal worden 

geïnformeerd over de stand van zaken in het licht van dit handelingsperspectief 

op dat moment. Hij zegt tevens toe dat het handelingsperspectief geen 

betrekking zal hebben op andere uitgaven dan die voor de in de beslisnota 

opgevoerde projecten, met als enige uitzondering dat het perspectief in 

beginsel ook geldt voor de onderwijshuisvesting. 

 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

16 

 

Uitkomsten meicirculaire 2022 Gemeentefonds 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

17.a 

 

Afhandeling thema debat: Leefomgeving en Stadsontwikkeling 

 

17.a.1 

 

Beantwoording artikel 45 vragen Swollwacht 'Toewijzing van de sociale 

huur- en koopwoningen aan eigen inwoners van Zwolle' 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.a.2 

 

Beantwoording artikel 45 vragen Swollwacht - 'Huisvesting Stichting 

Nieuw  Leven' 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.a.3 

 

Beantwoording artikel 45 vragen GroenLinks: Kader Richtlijn Water 

(KRW) 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.a.4 

 

Beantwoording artikel 45-vragen CDA ‘Veiligheid Kruising Katerdijk’ 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.a.5 

 

Debat raad artikel 45 vragen PvdA - toegankelijkheid fietsenstalling 

- Motie 17-1 ‘Toegankelijke fietsenstalling station’ van de fracties van 

PvdA, ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, SP, PvdD, CDA en VVD 

wordt raadsbreed gesteund. De motie is aangenomen. 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
 

17.a.6 

 

Beantwoording artikel 45 vragen D66, CDA en ChristenUnie -  

waterwoning Turfmarkt 14 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.a.7 

 

Aanvulling Vergunningen, Toezicht en Handhaving Omgevingsrecht 

jaarverslag  2021 & programma 2022, onderdeel milieutaken (OD-taken) 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 
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Motie 17-2 ‘3-30-300’ van de fracties van ChristenUnie PvdA, GroenLinks, 
CDA, PvdD, SP en D66 wordt aangenomen met steun van de fracties van 
ChristenUnie, GroenLinks, D66, PvdA, CDA, Swollwacht, SP, PvdA en Volt. De 
fractie van de VVD stemt tegen. De motie is aangenomen. 
 

17.b 

 

Afhandeling themadebat: Dienstverlening en Inwonerbetrokkenheid 

 

17.b.1 

 

Jaarverslag bezwaarschriftenbehandeling 2021 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.2 

 

Verslag klachtenbehandeling 2021 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.3 

 

Voorgestelde wijze van afdoening van motie Integraal online meldpunt 

ondermijning, zorgfraude, mensenhandel en bijstandsfraude 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.4 

 

Toezichtbeeld 2021 - Interbestuurlijk toezicht 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.5 

 

Eerherstel en erkenning leed Molukse KNIL-militairen Zwolle 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.6 

 

Lopend contract en nieuw contract gaslevering aan de gemeente Zwolle 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.7 

 

Versterken processen bewonersinitiatieven mei 2022 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.8 

 

Mogelijkheid tonen interesse aan deelname experiment gesloten  

coffeeshopketen 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

17.b.9 

 

Deelname City deal ‘Slim maatwerk’ 

Informatienota voor kennisgeving aangenomen. 

 

18 

 

Moties Vreemd aan de orde van de dag 

- Motie 18-1 ‘Gemeenschappelijke adviescommissie voor het RSJ’ van 

de fractie van GroenLinks. 

Komen te vervallen. 

- Motie 18-2 ‘Onderzoek naar inzet zwaardere vormen jeugdhulp’ van de 

fracties van PvdA, VVD en SP wordt aangehouden na reactie van 

wethouder Van Willigen. 
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- Motie 18-3 ‘Verkeerde nadruk op kosten’ van de fracties van PvdA en 

SP wordt aangehouden na reactie van wethouder Van Willigen. 

- Motie 18-4 ‘Winsten inzichtelijk’ van de fracties van PvdA en SP wordt 

aangehouden na reactie van wethouder Van Willigen. 

- Motie 18-5 ‘Bescherm onze (lokale) democratie en landbouw tegen 

CETA!’ van de fracties van SP, GroenLinks, PvdA, PvdD en Swollwacht 

wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, PvdA, 

Swollwacht, SP en PvdD. De fracties van VVD, D66, CDA en Volt 

stemmen tegen. De motie is aangenomen. 

 

19 

 

Bekrachtiging Noodverordening d.d. 4 juli 2022 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

 

20 

 

Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 

 

 


